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متن پرسش

سلام استاد گرامی: وقتتون به خیر و برکت و سلامتی، استاد در جواب سوالی در رابطه با عملکرد اخیر

دولت در رابطه با تخصیص یارانه نقدی و حذف یارانه پنهان اقلامی چون آرد صنعتی در تاد این

اقدام فرمودین (نقل به مضمون) که عملا این یارانه های پنهان به نفع مردم نبوده و به نفع قاچاقچان

بوده، ولی مردم این نوع مدیریت رو اصلا قبول ندارن چون به جای برخورد با قاچاقچان و مدیریت

قوی تر، به سراغ آسونترین راه یعنی دست انداختن به سفره مردم میرن و کمر مردم رو زیر بار این

تورم ها خورد میکنن، مردم حرفشون اینه که ما یارانه نمیخوایم به جاش تورم رو کنترل کنین، توی

این چند سال اختصاص یارانه چه مشکلی از مردم رو حل کرده ؟ یارانه ای که چندین و چند سال ثابت

مونده و تورم چندین و چند برابر شده و هر بار هم عده ای رو از این یارانه غربال میکنن تا دیگه کسی

نمونه واسه گرفتن اون، متاسفانه مدتهاست که مردم شاهد اقدام مثبتی به نفع مردم که به طور

ملموس شاهد تغر در سفره اونا شده باشه ندیدن و هر بار تن مردم رو لرزوندن با تورم افسار

گسیخته ناشی از مدیریت ضعیفشان، تا کی باید مردم چوب ندانم کاری دولتها رو بخورن؟ بنده به

آقای رسی رای دادم ولی به این معنی نیست که چشمم رو به روی واقعیت ها ببندم و فقط به صرف

اینکه رس دولت از جناح مورد تاد من بوده فقط به به چه چه اونو بگم و در قضاوت فقط نگاه

حزبی جناحی داشته باشم، متاسفانه مردم ناامید شدن، و این ربطی به القای دشمن و ناامید کردن

مردم نداره، من نمیدونم اگر این دشمن نبود بی مدیریتی و نقص خودمون رو به کی ربط میدادیم،

دشمن بله وجود داره اما ضربه ای که بعضی از سیاستهای غلط دولت ها به اعتماد مردم میزنه هزاری

دشمن نمیزنه، مردم دیگه بی اعتماد شدن، سالهاست کاری نکردن که مردم واسه یه بار بگن خدا پدر و

مادرت رو بیامرزه با این کار مثبتی که انجام دادی.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در مورد یارانهها همینطور است که میفرماد. بالاخره باید از زندگی

یارانهای که به نحوی موجب تقلیل ارزش پول ما میشود عبور کرد ولی راهکار آن در شرایط حاضر

بسیار باید حسابشده و حکیمانه باشد. تا آنجا که بنده در جریان امور هستم اتفاقاً دولت آقای

رئیسی در همین رابطه بنا دارند کار را جلو ببرند. عمده آن است که متوجه جهت کلّی دولت باشیم که

به گفته رهبر معظم انقلاب در دیدار با مسئولین نظام: «واقعاً هم جفای به مردم است، هم جفای به

کشور است، هم جفای به انقلاب است، اگر امروز کسی بخواهد مردم را ناامید کند و احساس بنبست



را به مردم القاء کند و بخواهد روحیهی مردم را بشکند و ارادهی مسئولین را تضعیف کند.» در ضمن

پیشنهاد میشود صحبتهای اخیر آقای استاد حسین امیدیان در رابطه با شرایط امیدبخشی که

دولت آقای رئیسی پیش آوردهاند؛ دنبال بفرماد. فکر می کنم بتوانید در کانال «مطالب ویژه» در پیام

رسان ایتا آن را بیابید. موفق باشید


